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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 13 mai 2019, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 34, absentând domnul consilier judeţean 
Drăguțoiu Dan, deci şedinţa este statutară.   
  La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dl Ivașcu Sorin, director executiv Direcția Strategii Sinteze Proiecte 
cu Finanțare Internațională, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dl Stoicea Alin, director Direcția 
Tehnică, dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie Pitești, dna Ionescu 
Anci, consilier Preşedinte, dna Ciocănău Niculina, consilier Președinte, dna Dinu 
Mariana, Administrator Public Consiliul Județean Argeș. 
 
      Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va abţine 
ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 
Domnișoara consilier județean Eftene Diana Elena la punctul nr. 3 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 115; 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua. Pentru ședința extraordinară 
de astăzi vă propunem 9 (nouă) proiecte de hotărâri. Primul este proiectul 
privind aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de avizare a lucrărilor de 

intervenţii), a Devizului general şi a indicatorilor tehnico – economici 

pentru obiectivul de investiții ”Covor bituminos pe DJ 703 A tronson 

cuprins între km 7+900 - 18+950, L=11,05 km în comuna Cocu, judeţul 

Arges, proiectul numărul doi privind aprobarea D.A.L.I.(Documentaţia de 

avizare a lucrărilor de intervenţii), a Devizului General si a indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul ”Covor bituminos pe DJ 735 km 

0+000-10+870, L=10.87km, localitatea Câmpulung, Bughea de Sus și 

Albeștii de Muscel, județul Argeș”, proiectul numărul trei este legat de 
modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale 
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de Ordine Publică Argeș, proiectul numărul patru privind închirierea unor 

imobile aflate în patrimoniul județului Argeș, punctul numărul cinci privind 

scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării a unui imobil aflat 

în domeniul privat al judeţului Argeş, punctul numărul șase este legat de 
solicitarea transmiterii unor terenuri din domeniul public al Comunei 

Mihăești în domeniul public al Judeţului Argeş, punctul numărul șapte este 
legat de prelungirea perioadei de administrare temporară a DJ 704 C de 

către Consiliul Local Călinești, punctul numărul opt este legat de aprobarea 

D.A.L.I. (Documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii), a Devizului 

general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul„Amenajare 

spații amplasare echipamente radiologice (RMN)” și punctul numărul nouă, 
este vorba de actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului 

Argeș pe anul 2019. Întrebări? Dacă nu, ordinea de zi v-o supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

-I- 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii), a 
Devizului general şi a indicatorilor tehnico – conomici pentru obiectivul ”Covor 
bituminos pe DJ 703 A tronson cuprins între km 7+900 - 18+950, L=11,05 km în 
comuna Cocu, judeţul Argeş”.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
Întrebări? Obiecții? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?  
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 113. 

 
- II  - 

 
     Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotarare privind 

aprobarea D.A.L.I.( Documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii), a 
Devizului General si a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul ”Covor 
bituminos pe DJ 735 km 0+000-10+870, L=10.87km, localitatea Câmpulung, 
Bughea de Sus și Albeștii de Muscel, județul Argeș”.    - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu a spus: 
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Întrebări? Obiecții? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?  
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 114.       
 

- III  - 
 

      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
Așa după cum știți un membru al A.T.O.P a demisionat mergând într-o 

deconcentrată aflată în subordinea consiliului județean. Postul a devenit vacant, 
este pe segmental PSD, propunerea PSD-ului este ca acest post vacant să fie 
ocupat, prin vot evident, de Diana Eftene. Întrebări? Comentarii? Dacă nu, vi-l 
supun  spre aprobare. Cine este pentru? 

 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Un singur comentariu, eu oricum o să mă 
abțin, dar trebuie vot secret pentru…este vot la persoane, chiar dacă este o 
singură persoană, așa spune legea. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule secretar? 
 
Dl Secretar Județ Voica Ionel – Este vorba de componența Autorității Teritoriale 
de Ordine Publică. Această componentă a fost votată, repartizarea mandatelor 
pentru fiecare partid. Pentru fiecare partid componența a fost votată cu vot 
deschis. Nu este un vot cu referire la persoană pentru că nu îndeplinește cele 
două criterii prevăzute de lege pentru votul la persoană.  
 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Care sunt criteriile pentru validare la 
persoană? 
 
Dl Secretar Județ Voica Ionel - Nu este o validare de mandat. 
 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Nu este validare, dar este într-o comisie, o 
persoană. 
 
Dl Secretar Județ Voica Ionel – Legea nu confera calitatea de consilier, o deține 
deja. 
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Dl consilier județean Mihail Tudor – Păi nu, legea într-un articol, nu mai știu 
care este, am uitat, spune că tot ce înseamnă vot la persoane, se face secret. 
 
Dl Secretar Județ Voica Ionel – Este vorba de art. 45 din Legea nr. 215/2001. 
Dl consilier județean Mihail Tudor – Exact. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Alte discuții? Dacă nu sunt, 
vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? 
Mulțumesc. Împotrivă? Niciunul. 
 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 10 (zece) abțineri (domnișoara consilier 
Eftene Diana Elena,  domnii consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică 
Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 115. 
            

- IV - 
 

      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea unor imobile aflate în patrimoniul județului Argeș. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

 
Este vorba de o cameră din vechea policlinică stomatologică solicitată de o 
asociație a specialiștilor din domeniu. Întrebări? Obiecții? Comentarii? 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Nu. Deci a trecut. 

  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor 
Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

          S-a adoptat Hotărârea nr. 116. 
       

- V - 
 

      Trecându-se la punctul V al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune şi casarea în vederea demolării a unui imobil aflat în 
domeniul privat al judeţului Argeş .   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 
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     Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Nu. 
Mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail 
și Vasilescu Victor Gabriel ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 117. 
 

- VI – 
 

      Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unor terenuri din domeniul public al Comunei Mihăești în 
domeniul public al Judeţului Argeş.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
     Reluăm acest proiect, este vorba de un pod prin PNDL 2 în stadiu destul de 
avansat. Întrebări în plus față de ședința precedenta ? Dacă nu sunt, vi-l supun 
spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Mulțumesc. 
Este cineva împotrivă? Mulțumesc. 
 
    Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail 
și Vasilescu Victor Gabriel ). 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 118. 
 

- VII - 
 

      Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre 
privind prelungirea perioadei de administrare temporară a DJ 704 C de către 
Consiliul Local Călinești.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
 

      Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Mulțumesc. Este cineva 
împotrivă? Nu. Mulțumesc. 
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      Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail 
și Vasilescu Victor Gabriel ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 119. 
 

- VIII - 
 

      Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre 
privind aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţii), a 
Devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
„Amenajare spații amplasare echipamente radiologice (RMN)”.    - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

 
 

      Întrebări? Obiectii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Mulțumesc. Este 
cineva împotrivă? Nu. Mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii 
consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, 
Miuțescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, 
Tudor Mihail și Vasilescu Victor Gabriel ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 120. 
 

- IX - 
 

      Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș pe anul 2019.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 

Sunt două aspecte, primul este vorba de Spitalul de Pediatrie unde din 
venituri proprii trebuie reactualizat pentru că există sume financiare evident 
pentru RMN și celălalt aspect, este vorba de U.A.M.S Șuici, au făcut o 
economie la acoperiș și doresc să îi folosească tot pentru clădirea respectivă.             
Întrebări? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu 9 (nouă) abțineri ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Tudor Mihail 
și Vasilescu Victor Gabriel ). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 121. 
 
    Două precizări vreau să fac. În primul rând vă reamintesc că până pe 15 
trebuie să vă depuneți, cum ne depunem fiecare dintre noi declarațiile de 
avere și de incompatibilitate. Și numărul doi, cu totul special vreau să felicit 
membrii PMP pentru că au înțeles interesul argeșenilor.  
 
     Şedinţa s-a încheiat la ora 15.15.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Bulf Cornel Cătălin ______________ 
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Jinga Valerian___________________  
                                


